
 

Vergadering # 81 Bosraad Ede 
Dinsdag 23-05-2023, 19.30 uur Raadhuis A 304 

 
 

Aanwezig:  Evert van Amerongen (voorzitter), Herman-Pieter Prangsma (vice-voorzitter), Maarten Zijp, 

Suzette Stumpel, Jeannet Hubbeling, Sanna Bastin, Ben C olenbrander, Jan van den Born,    

John Smits, Hêlène Hullegie, Jochem van Gooswilligen (adviseur), Gerrit van Beek (gast) en 

Heine Gerretsen (gast). 

 

Afwezig:  Geen Broere, Wim Kuster (adviseur), Kasper Cornelissen (adviseur en webmaster), Wim 

Zeeman (gast), Judith Klosterman (gast), Danny Prangsma  (gast), Frits Mohren (gast) en      

Siep van de Dijk (gast). 

 

 

 

1. Opening en vaststelling agenda. 

Evert opent de vergadering. Van de afwezigen is merendeels bericht van verhindering ontvangen.  

Speciaal worden de heren Gerretsen en Van Beek welkom geheten, die als gasten aan onze openbare 

vergadering deelnemen; zij zijn vooral vanuit Otterlo geïnteresseerd.  

De agenda wordt vastgesteld, na toevoeging van het punt 3 e: houtoogstverbod Provincie. 

 

2. Verslag van de vorige vergadering # 80 d.d. 14-03-2023. 

Het verslag wordt geheel conform het concept vastgesteld, met dank aan Evert, die in afwachting van 

de adequate invulling door de gemeente van de ambtelijke ondersteuning, zowel het voorzitterschap 

als de notulering moet verzorgen. 

 

3. Mededelingen en nieuwe initiatieven. 

Vast agendapunt, waar alle aanwezigen punten kunnen opvoeren voor volgende vergaderingen. 

 

a. Omgevingsvergunning poelen uitgraven Kreelseweg. 

Jeannet meldt, dat deze vergunning is verleend, zonder dat ons iets is gevraagd. Liesbeth heeft er 

ooit bij de ontwikkeling van het nieuwe beheerplan over gesproken. Idealiter worden we zowel in het 

voortraject als bij de implementatie betrokken. Jochem zal ons de betreffende documentatie nog 

nasturen. Ook kunnen we bij een volgende veldexcursie ter plaatse gaan kijken. Herman Pieter wil 

graag weten waar de poelen komen, graag op natte plekken. 

 

b. Onderzoek Arnold van de Burg. 

In het vakblad Natuur Bos Landschap heeft Arnold over de verzuring geschreven en daarbij komen 

onze bossen er niet best vanaf. Jochem nodigt hem uit voor onze volgende vergadering om ter zake 

verslag te doen. Het vakblad NBL is zeer aanbevelenswaardig om te lezen en John stuurt ons een 

digitale link door. 

 

c. Inventarisatie kevers Franse Kamp. 

Na onze vorige vergadering heeft John ons het rapport over 520 soorten kevers doorgestuurd, 

waarop het Jeannet opviel dat er weinig meikevers waren. Deze blijken een meerjarige cyclus te 



hebben en er zijn er inmiddels genoeg. John meldt dat er ook nog een rapport over de mossen op de 

Franse Kamp verschijnt en zal ons dat ook doorsturen (30/5 gerealiseerd). 

 

d. ATB-routes Ede, komt er een vignet? 

Naar aanleiding van de vraag van Jeannet meldt Jochem, dat er in Ede bestuurlijk geen eigen vignet 

wordt beoogd. Liever via de Provincie (Veluwe) of landelijk. Via de Veluwe-alliantie blijkt er wel 

subsidie te zijn voor wandelroutes, maar niet voor ruiters of mountainbikers. Over de vignetten in 

verschillende regio’s blijkt veel verwarring, ook of daaruit het onderhoud aan de paden wordt 

gefinancierd. Jochem meldt, dat in de gemeente Ede ter zake ook sponsoring plaatsvindt, maar dat 

het toch vooral ook vrijwilligerswerk blijft. 

 

e. Houtoogstverbod Provincie. 

Jochem heeft al eerder gemeld, dat voor de habitatbossen in de Provincie een verbod in werking is 

getreden om houtige biomassa af te voeren. Dat heeft grote consequenties, die uitgebreid worden 

besproken. Voor de gebieden van de natuurherstelplannen (tussenstukken) geldt een 

ontmoedigingsbeleid. John meldt, dat hij vanuit Quadenoord bezwaar heeft aangetekend en dat 

daarbij is gebleken dat een en ander niet voor particulieren geldt. Wel blijken de exoten er uit te 

moeten, waardoor de eikenbossen transformeren naar beuken. Hélène verbaast zich erover, dat 

glyfosaat nog niet is verboden. 

 

4. Bestuurlijke voortgang.  

Bij dit agendapunt missen we Wim K voor de verschillende onderdelen. Evert zal hem bellen (daarbij 

is gebleken, dat Wim helaas datum/tijd niet goed had vastgelegd; hij heeft welgemeende excuses aan 

de Bosraad aangeboden). 

a. nieuw reglement Bosraad Ede (Wim K). 

b. invulling ambtelijk secretaris (Jochem en Wim K). 

c. periodiek overleg met wethouder (Wim K en Jochem). 

Deze punten worden aangehouden tot de volgende vergadering. 

d. commissie werving en selectie nieuwe leden. 

Evert meldt, dat de commissie, verder bemensd door Suzette, Jeannet en Jochem, 15/5 voor de 

eerste keer aan zijn keukentafel bijeen is geweest. Het oude overzicht vanleeftijd, woonplaats en 

competenties is daarna rondgestuurd voor actualisering. Sanna zal nog reageren en Hèléne vraagt 

om vermelding van alle opleidingen; besloten wordt ons te beperken tot de voor het bosbeheer 

relevante competenties. Komt volgende keer weer aan de orde. 

5. Evaluatie uitgebrachte adviezen. 

Jochem is nog niet in de gelegenheid geweest om de stand van zaken rond de respectieve adviezen 

waar mogelijk aan te vullen. Komt volgende keer weer aan de orde. 

 

6.  Presentje n.a.v. nieuw Beheerplan Bos en Natuur. 

Bij de eindbijeenkomst 31-01-2023 hebben Liesbeth en Jochem de toen aanwezigen een leuk en 

nuttig geschenk gegeven. Alle aanwezigen krijgen dat nu weer. 

 

 



7. Zienswijze gemeente bij de Provincie over de herstelplannen. 
Bij afwezigheid van Wim K wordt dit punt aangehouden. 
 
8. Robuuste natuurversterking, bespreking basiskwaliteit 2030. 
Bij afwezigheid van Wim K wordt ook dit punt aangehouden. Herman Pieter meldt dat hij landelijk 

werkzaam is voor de basiskwaliteit van de natuurinclusieve landbouw. Jochem denkt dat de 

basiskwaliteit een goed concept is, maar dat er nog een lange weg is te gaan. 

9. Agendapunten volgende vergadering # 82, 27-06-2023/19.30. 
Zie hierboven in het verslag. 
 
10. Rondvraag en sluiting. 
Heine heeft met plezier deze vergadering als gast bijgewoond, maar vraagt zich af hoe er afstemming 
plaats kan vinden met de omgeving: particuliere eigenaren, overige gemeenten, Veluwe, Provincie en 
het Rijk. 
Bij navraag blijkt dat Suzette, Maarten en Ben naar de vrijwilligersmiddag 1/6 gaan. 
Jeannet meldt dat in Ede Noord de mountainbikers in het donker door het bos gaan. 
John meldt dat het gebiedsproces Renkums Beekdal is gestopt, omdat een bredere opzet wordt 
beoogd. In het Lunterse Buurtbos ligt kennelijk ook nog een oude vuilnisbelt op private grond. 
Evert bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit om 21.15 de vergadering. 


